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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:3570 Utbetalning av solcellsstöd

I vårändringsbudgeten för 2021 (proposition 2020/21:99) utökades anslaget 1:7 
Energiteknik med 260 miljoner kronor. Skälet uppgavs vara att möjliggöra för 
de privatpersoner som redan hade investerat i solceller och ansökt om bidrag att 
också kunna få ersättning. Det gäller alltså de privatpersoner som kom i kläm 
då regeringen valde att ändra stödmodellen. Undertecknad har tidigare ställt 
flera frågor till statsrådet i detta ärende och blev nöjd med det besked som gavs 
i vårändringsbudgeten. 

Nu har undertecknad däremot fått kännedom om att några utbetalningar till 
berörda personer ännu inte har verkställts. Ansvarig handläggare på 
Energimyndigheten hänvisar till att regeringen ännu inte har beslutat om att 
ändra i förordningen för utbetalning av solcellsstöd, varför pengarna inte kan 
betalas ut.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

När avser statsrådet och regeringen att besluta om att ändra i förordningen för 
utbetalning av solcellsstöd? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-01
Besvaras senast
2021-09-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


